# شروط وأحكام الحملة الترويجية الخاصة بالإرجاع النقدي لشهادات الصكوك الذكية

### **ADIB Smart Sukuk Cashback Campaign Terms and Conditions**





- 1. Campaign Period: Starting from 01 July 2025 to 30 September 2025 or (the "Campaign Period")
- 1. فتــرة الحملــة الترويجيــة؛ مــن 01 يوليــو 2025 ولغايــة 30 سبتمبر 2025 ("فترة الحملة الترويجية")
- 2. The customer is eligible up to 2% cashback on aggregate Smart Sukuk Certificates purchased by the customer and executed during the Campaign Period starting from 1000 USD and above, as per the following:
- أن المتعامل مؤهل للحصول على إرجاع نقدي بنسبة تصل إلى 2% من إجمالي مبالغ معاملات شراء شهادات الصكوك الذكية والتي تم تنفيذها خلال فترة الحملة الترويجية ابتداءً من 1000 دولار أميركي وما فوق

From USD 1,000 to 4,999	1.00 % Cashback	1.00% إرجاع نقدي	من 1,000 إلى 4,999 دولار أمريكي
From USD 5,000 to 9,999	1.50 % Cashback	1.50% إرجاع نقدي	من 5,000 إلى 9,999 دولار أمريكي
From USD 10,000 and above	2.0 % Cashback	2.00% إرجاع نقدي	من 10,000 دولار أمريكي وما فوق

- **3.** Cashback is capped at USD 1,000 during the Campaign Period
- قصى لمبلغ الإرجاع النقدي خلال فترة الحملة الترويجية هـ و 1000 دولار أميركي
- **4.** All customers who execute a purchase of Smart Sukuk Certificates on the Platform within the Campaign Period are eligible for cashback in accordance with the Campaign Terms and Conditions

#### **General Terms and Conditions**

### شروط وأحكام عامة

- ADIB reserves the right, at its absolute discretion, to vary, delete or add to any of these Terms and Conditions from time to time. ADIB customers will be <u>notified 60 calendar</u> <u>days prior</u> to any change to General Terms and Conditions.
- يحتفظ مصرف أبوظبي الإسلامي، وفقاً لتقديره المطلق،
  بالحق في تغيير أو حذف أو إضافة أي من هذه الشروط
  والأحكام من وقت لآخر. سيتم إخطار متعاملي مصرف
  أبوظبي الإسلامي قبل 60 يوماً ميلادياً بأي تغيير في الشروط والأحكام.
- **2.** ADIB's decision and records regarding the cashback will be final and legally binding.
- سيكون قــرار مصــرف أبوظبــي الإســلامي وســجلاته المتعلقــة بالإرجــاع النقــدى نهائيــاً وملزمــاً قانونــاً.
- **3.** Subject to the applicable Terms and Conditions, the cash back will be paid at the end of the Campaign Period. at the sole discretion of ADIB.
- وفقاً للشروط والأحكام المطبقة، سيتم دفع مبالغ الإرجاع النقدي بنهاية الحملة الترويجية ووفقاً لتقدير المصرف المنفرد.
- **4.** All other Account Terms and conditions and the General Terms and Conditions for Accounts and Islamic Banking Services shall be applied
- تطبق جميــ شــ روط وأحــ كام الحســاب الأخــ رى والشــ روط والأحــ كام العامــة للحســابات والخدمــات المصرفيــة الإســلامية.

General Terms and Conditions for Accounts and Islamic Banking Services

<u>الشروط والأحكام العامة للحسابات والخدمات المصرفية</u> الاسلامية

- 5. Any provisions not stipulated in these Terms and Conditions shall be subject to the provisions of the Account Terms and Conditions and the provisions of the General Terms and Conditions for Accounts and Islamic Banking Services as amended, varied, replaced or superseded from time to time. ADIB customers will be notified 60 calendar days prior to any change.
- أن أي أحـكام غيـر منصـوص عليهـا فــي هــذه الشــروط والأحـكام ســوف تخضــع لشــروط وأحــكام الحســاب والشــروط والأحــكام العامــة للحســابات والخدمــات المصرفيــة الإســلامية كمـا يمكــن تعديلهـا أو تغيرهـا أو الســتم إخطار متعاملــي مصــرف أبوظبــي الإســلامي قبــل 60 يومــا ميلاديــا مــن أي تغييــر.

Smart Sukuk Cashback Campaign-T&Cs-V4–1Jul2025

# شروط وأحكام الحملة الترويجية الخاصة بالإرجاع النقدي لشهادات الصكوك الذكية





**ADIB Smart Sukuk Cashback Campaign Terms and Conditions** 

- 6. These Terms and Conditions shall be governed by and construed in accordance with the Federal laws of the UAE as applied by Abu Dhabi courts to the extent such laws do not conflict with the rules and principles of the Islamic Shari'a as set out in the Shari'a Standards of the of Accounting and Auditing Organization for the Islamic Financial Institutions and/ or as interpreted/ Determined by ADIB's Internal Shari'a Supervisory Committee. Abu Dhabi courts shall have exclusive jurisdiction over any matters or dispute arising out of or related to this Terms and Conditions. Notwithstanding the foregoing, ADIB shall have the right to take proceedings against the Customer in whatsoever jurisdiction it deems fit, taking proceedings in any one or more jurisdictions by ADIB shall not preclude the taking of proceedings in any other jurisdiction, whether concurrently or not.
- 6. تخضے هـ خه الشروط والأحـ كام للقوانيـ ن الاتحاديـة فـي الإمـارات العربيـة المتحـ حة كمـا هـي مطبّقـة مــن قبـل محاكــم إمـارة أبوظبــي، إلــى الحــد الــذي لا تتعـارض فيــه هــخه القوانيــن مـــ ع أحــكام ومبـادئ الشــريعة الإســلامية وفقــاً لمـا هــو محــدد فــي المعاييــر الشــرعية المســادرة مــن هيئــة المحاسبة والمراجعـة للمؤسســات الماليـة الإســلامية و/أو كمــا تفســرها/ تحددهــا لجنــة الرقابــة الشرعيــة الداخليـة للمصــرف. يكــون لمحاكــم أبوظبــي الاختصــاص الحاليـة الشرعيــة الشرعيــة الشرعيــة المحســري للنظــر فــي أي مســألة أو نــزاع يثــار أو يتعلــق بهــذه الشــروط والأحــكام. بغـض النظــر عمـا ذكــر أعــلاه، فإنــه يحــق الســروط والأحــكام. بغـض النظــر عمـا ذكــر أعــلاه، فإنــه يحــق المصــرف إقامــة الدعــاوى ضــد المتعامــل فــي أي منطقــة اختصــاص أخــرى يراهـا مناسـبة، كمـا لا يمنعـه اتخاذ إجــراءات أخــرى فــي أي اختصــاص آخــر فــي أو أكثــر مــن اتخاذ إجــراءات أخــرى فــي أي اختصــاص آخــر فــي نفــس الوقـــت أو أي وقـــت آخــر.